
 

Motie VVD: Prioriteit afdeling ruimte bij het digitaliseren 
van de gemeentelijke organisatie 
  
De raad van de gemeente Buren in openbare vergadering 
bijeen op 26-10-2021 
  
  
Overwegende dat: 

• Er capaciteitsproblemen zijn bij onze afdeling Ruimte; 
• Dit nadelige financiële gevolgen heeft voor onze gemeente omdat bouwprojecten 

geld opleveren voor de gemeente in de vorm van leges en later OZB; 
• Er achterstand bestaat m.b.t. gemeentelijke vergunningverlening voor 

bouwinitiatieven;  
• Er in onze gemeente in de komende 9 jaar nog minimaal 1.400 huizen moeten 

worden gebouwd en we voorzien dat we dat op deze manier niet gaan halen; 
• Dat het niet goed functioneren van de afdeling ruimte niet alleen relevant is voor 

het lenigen van woningnood, maar tevens de bottleneck vormt bij de grote 
opgaven als de implementatie omgevingswet, de energietransitie en 
klimaatadaptatie;  

• Een van de bezuinigingsmaatregelen die de gemeente wil gaan treffen het 
digitaliseren van de werkzaamheden betreft waardoor er efficiënter gewerkt kan 
worden binnen verschillende afdelingen van de gemeentelijke organisatie; 

Is van oordeel dat: 
• Er prioriteit moet worden gegeven aan alles dat kan leiden tot verbeteringen en 

een verhoogde efficiëntie op de afdeling ruimte; 
• Wij denken daarbij bijvoorbeeld aan: 

o Verregaande digitalisering 
o Een track&trace systeem 
o Een uitgebreide menukaart met zelf te regelen zaken aangaande 

aanvragen op de website 
o Enz. enz. 

• Inwoners hierdoor sneller en beter geholpen kunnen worden, inwoners meer 
zelfredzaam worden en er minder werk overblijft voor de gemeente; 

Draagt het college van burgemeester en wethouders op: 
• Bij het digitaliseren en het maken van een verbeterslag in efficiëntie van de 

gemeentelijke organisatie, prioriteit te geven aan de afdeling ruimte; 
  
  
  
En gaat over tot de orde van de dag. 
  
  
Maurik, 26-10-2021 


